
PROTOKOT Nr U2024

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 7 maia 2024 t.

w sali aesyjnej w Rybnie przy ul. Lubawskiej '15

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - Zastepca Kierownika Referatu, Zastepca

Kaefownika Urzedu Stanu Cywilnego w Urzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10m zakoiczono o godz. 13:05.

Stan osobowy Rady - 15 radnych

Wsesji bie.ze udziali 14 radnych

(lista obecno6ci stanowi zalqcznik nr 1 do protokotu)

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Pan Tomasz WQgrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3. PaniZdzrslawa Kanrcz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

(lista obecno5ci stanowi zalecznik nr 2 do protokolu)

4.Pan lvlarcin Szarmacher - Przewodniczqcy Gminnej Komisji VWborczej

5. Soltysi

(lista obecnoki stanowi zalAcznik do protokolu)

6.Kierownicy jednostek organizacyjnych oaaz dyrektorzy szkol

7.1\4ieszkahcy

Porzedek ObJad:

1. Otwarcie sesii przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej

pJawomocnosci.

2.W,eczenie ,adnym Rady Gminy Rybno za6wiadczed o wyboze.

3.Wreczenie W6jtowi Gminy Rybno za5wiadczenia o wyborze.

4zlro2oni. Slubowania przez Radnych Rady cminy Rybno.

S.Zlo2enie Slubowania pJzez W6jta Gminy Rybno.

6.Przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodniczecego Rady i Wiceprzewodniczqcego Rady.

7.Wyb6r PJz ewodniczqc.go Rady cminy Rybno:
'1) zglavanie kandydat6w na funkcje PEewodniczqcego Rady Gmjny,

2) powolanie Komisji Skrutacyjnej,

3) pzeprcwadzenie glosowania,

4) podjQcie uchwaly stwierdzajacej wyb6f.

LPrzeiecie przez Ptzewodniczacego Rady Gminy prowadzenia sssii od Radnego seniora.

9. Wyb6r Wiceprzewodniczqcego Rady cminy Rybno:

1) zglavanie kandydat6w na funkcjg Wcepz ewodniczqcego Rady cminy,

2) powolanie Komisji Skrutacyjnej,

3) pzeprowadzenie glosownia,



4) podjecie uchwaly stwierdzajqcej wyb6r.

'10 ,Podiecie uchwal w nastQpujqcych sprawach:

1) powolania skladu osobowego Komisii Rewizyjnej Rady Gminy Rybno;

a) otwarcie listy kandydat6w,

b) zamkniecie listy kandydat6w - glosowanie nad zamknieciem listy,

c) podjecie uchwaly.

2) ustalenia sktadu liczbowego i powotania sklad6w osobowych komistl stalych Rady Gminy

Rybno:

a) otwarcie listy kandydat6w,

b) zamkniecie listy kandydat6w - glosowanie nad zamknieciem listy,

c) podjecie uchwaly.

3) ustalenia 3kladu osobowego Komisji Skarg, wniosk6w i Petycji:

a) otwarcie listy kandydat6w,

b) zamkniecie listy kandydat6w - glosowanie nad zamknieciem listy,

c) podjecie uchwaly.

4) uatalenia wynagrodzonie dla W6ita Gminy Rybno.

l{.Zakniecie obJad.

Ad.l.Otwarcle sesii ozez naistaaszeoo wiekiem radn€qo obecneqo na sesii i stwierdzenie iei

Dfawomocno6ci

Otwarcia I sesji lX kadencji Rady Gminy Rybno otwotzyl najstarszy wiekiem radny obecny na sesja Pan

Czeslaw lvlederski. Powital nowo wybranych radnych oraz przybylych gosci.

Naslqpnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rcieshowane za pomocq urzedzen

nagrywajqcych dziwiek.

Po czym stwierdzil na odstawie listy obecnosci, Ze na ustawowy sklad Rady 15 radnych, w sesji

uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnosd sesji.

Ad.2.Wreczenie radnvm zaSwiadczeil o wyborze.

Nastepnie Radny Senior - Pan Czeslaw Mederski poprosil Pzewodniczacego Gminnej Komisji

\ ryborczej Pana lvarcina Szarmachera o wreczenie radnym zaswiadczei o v/yborze. Nazwiska w

kolejnosci alfabetycznej odczytala Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy.

Pr2ewodniczqcy Gminnej Komisji Vvyborczej dokonal urcczystego aKu wrQczenia zaswiadczen o

uzyskaniu mandatu radnego.

Ad.3.wroczenie W6ltowi za6wiadczenir o wvborze

Radny Senior - Pan Czeslaw Mederski zwr6cil si9 do Peewodniczecego Gminnei Komisji Vvyborczej

Pana Marcina Szarmachera, o wreczenie zaswiadczenia o wyborze W6jtowa Elektowi - Panu

Tomaszowa Wegzynowskiemu.



Pzewodniczqcy Gminnej KomisjiWborczej dokonal wrQczenia W6jtowi Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiemu zaswiadczenia o wyborze.

Po czym Radny Senior pazeszedl do kolejnego punktu pozqdku obrad, ceremonii zlic2enia Slubowania

ptzez @onycn.

Ad.4zlro26nie Slubowania pJzez radnvch

Radny Senior Pan Czeslaw Mederski wyjasnil, i2 zgodnie z art. 23a ust.1 ustawy z dnia

8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym €dny przed objgciem mandatu sk+ada Slubowanie. Odmowa

Slubowania oznacza zeeczenie sie mandafu. Poinformowal radnych, 2e Slubowanie odbywac siq

bQdzie w ten spos6b, 2e po odczytaniu roty 6lubowania wywotani kotejno radni w porzedku

alfabetycznym powstajq i wypowiadajq slowo SlubuiQ. Slubowanie mo2e byd zlozone z dodaniem

zdania, Tak madopom62 869".

Radny Pan fukasz Glowacki odczytal rote Stubowania zgodnie z artykulem 23 a ust.1 ustawy o

samorzqdzie gminnym w bzmieniu :

"Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polswej, Stubuje urcczyScie obowiqzki Ednego

sprawowa€ godnie, aetelnie i uczciwie, majec na wzgtQdzie dobrc mojq gniny i jej
mieszkaic6w".,

nastepnie Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odczytywala kolejno nazwiska radnych, ktdzy
wypowiadali po odczytaniu ich nazwisk slowo ,, Stubuje", niekt6zy radni dodati zdanie " Tak mi

dopom62 869".

Po zlo2eniu Slubowania zlo2yl radnym gratulacje istwierdzil,2e radni kt6zy zlozyti Slubowanie objeli

mandat radnego Rady Gminy Rybno.

Ad.s.Zloienie 6lubowania przez W6ita.

Radny Seniof Pan Czeslaw lvede|ski wyja6nil, i2 zgodnie z art. 29a ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samozqdzie gminnym obj9cie obowiqzk6w pzez W6jta nastepuje z chwile ztc2enia wobec Rady

Gminy Slubowania.

Po czym Wdjt Gminy Pan Tomasz Wegzynowski odczytal rote Slubowania 'Obejmujec urzqd w6jta,

uroc46cie Slubuje, te dochowam wiemoSci prawu, a powieEony mi uaqd sprawowac bede
tylko dla dobra publicznego i pomySlhoSci mieszka.rc6w gminy".

Radny Senior z po zlo2onym Slubowaniu zlo2yl W6jtowi gratllacje i stwierdzil, i2 pan Tomasz

Wegzynowski zlo2yl Slubowanie itym samym objql mandat W6jta.

Dalej Radny Sen ior zapytal czy ktos z obecnych na Sa li, chcialby zajqd glos.

Glos zabrali:

-Pan Marcin Szarmacher - Pzewodniczqcy cminnej Komisji Vtryborczej pogratulowal W6jtowi oraz

radnym wyboru, zyczqc owocnej pracy.



- olaz kolejno

Skarbnak Gminy oraz Sekretarz Gminy, dyrektozy i kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych,

Kierownik Komisariatu Policji.

W6jt Gminy - Pan Tomasz WQgrzynowski wyrazil wdziecznosc za kwiaty i pzekazane gratulacje.

Ad.6.Pzedstawienle Rgqulaminu wvboau Przewodniczaceqo Radv i Wiceprzewodniczaceoo

Radv.

Radny Senior przedstawil Regulamin wyboru Pzewodniczqcego Rady i Wlceprzewodniczqcego Rady.

Regulanin stanowi zaqcznik nr 4 do protokoru

Rada pzeszla do real2acji kolejnego punktu pozqdku obrad.

Ad.7.\itvb6r Przgwodniczaceoo Radv Gminv Rvbno

1) zolaszanie kandvdat6w na funkcie Pzewodniczaceoo Radv Gminv.

Radny Senior wyjasnil, i2 w tej chwili Rada przystepule do realizacji procedury w sprawie sposobu

wyboru Pzewodniczqcego Rady Gminy, w zwaqzku z czym zwr6cil siQ o zglaszanie kandydatdw na

Pzewodniczqcego Rady.

Na kandydat6w na Pzewodniczqcego Rady zgloszono:

1) Radny Lukasz Glicwacki zglosil kandydaturq radnego Pioha Kornatowskiego;

Po czytn zapytal, czy kandydat wyra2a zgode na kandydowanie. Radny Piotr Kornatowski wyrazil

zgode.

Wecej kandydatur na funkcje Przewodniczqcego Rady Gminy radni nie zglosili, w zwiqzku z czym

Radny Senior poddal pod glosowanie Rady wniosek o zamkniecie listy kandydat6w na

Pzewodniczqcego Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na uatawowy sklad Rady l5 Radnych w obecno5ci 14

Radnych glosami:

-..2a" - 14

-,,przeciw' - 0

- ,,watrzymuiqcych aie" -{
prryjQla wniosek o zamkniQcie listy kandydat6w na Przewodnlczecego Rady Gminy.

Lista zosiala zamknigta.

Imienny wykaz glosowania nad ptzyjeciem poeqdku obrad stanowi zalqcznik nr 5 do protokolu.

Radny Senior stwierdzil, 2e na Pzewodniczacego Rady zgodnie z listq kandyduje: radny Piotr

Kornatowski .

2) oowo+anie Komisii Skrutacvinei.



Radny Senjor poinformowal, 2e dla pzeprowadzenia wyboru pzewodniczqcego Rady Gminy, Rada
Gminy powoluje Komisje Skrutacyjnq.

Wobec czego popros o zglaszanie kandydat6w na czlonk6w Komisji Skrutacyjnej.

Zgloszono 3 kandydat6w do Komisji Skrutacyjnej:

1) Radny Dariusz Tara zglosil swojq kandydatufe,

2) Radny Piotr Kornatowski zglosil - radnq Beate Bielskq;

3) Radny czegoz Januszewski zglosil - radnego Lukasza Glowackiego.

Wecej kandydatur nie zgtoszono.

Po czym zapylal, azy zgloszeni kandydaci wyra2ajq zgode na kandydowanie. Kandydaci na czlicnk6w
Komisji Skrutacyjnej wyraziti zgodQ.

Wobec czego Radny Senior poddal pod glosowanie Rady wniosek o zamkniQcae listy kandydat6w na
czionkdw Komisji Skrutacyjnej

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady i5 Radnych w obecno6ci i4
Radnych 9106ami:

-,,2a" -'14
-,Jprzeciw' - 0

- ,,wstrzymuiqcych sie" -0
przyiela wniosek o zamkniecio tisty kandydat6w do Komis.ii Skrutacyjnei.
lmienny wykaz glosowania nad przyjecaem pozedku obrad stanowi zalqcznik nr6 do protokolu.

Po czym Radny Senior o godz. 10.50 zatzqdzilsmin. przerwe w obradach, proszqc jednoczesnie aby w
tym czasie ukonstytuowala sie Komisja Skrutacyjna. pEewodniczecym Komisji Skrutacyjnej zostal pan

tukasz Glowacki

Po przerwie o godz. 11:00, Radny Seniorwznowll obrady.

3) przeorowadzenie olosowania

Radny Senior poprosil Komisje Skrutacyjna o spozqdzenie kart do glosowania i rczdanre raonym.

Po czym Radny Senior poinformowat, iZ zgodnie z peyjetym Regutaminem glosownia, glosowanie

odbywa sie popzez wywolanie ptzez czlonka Komisji Skrutacyjnej wg listy obecnosci, nazwiska
radnego, kt6ry podchodzi do umy iw obecnosci Komisji Skrutacyjnej wzuca do njej wypelnionq karte

do gliosowania. Wskazal, i2 na Sati znajduje sie stotik, plzy kt6rym mo2na usiq6c iwypelnic kart9 do
glosowanra.

NastQpnie zwr6cil sie do Komisji Skrutacyjnej o ptzystqpienie do pzeprowadzenia glosowania nad
wyborem Peewodniczqcego Rady. Komjsja rozdala karty do glosowania.



Radny Lukasz Glowacki odczytal nazwiska radnych' kt6zy podchodzili kolejno do Komisji , wtzucajqc

karte do glosowania, do urny.

Po zakoiczeniu glosowania Komisja Skrutdcyjna pzystqpila do ustalenia wyniku glosowania i

sporzdzenia protokolu, kt6ry nastQpnie odczytal Pzewodniczqcy Komisji Skrutacyjnei'

- (ptotok6l Konisii Stuutacyjnej z lstalenia wyniku gbsowania tajnego stanowi zalqcznik 7 do

n i n ie j sz eg o p roto koLt ).

Piotr Kornatowski ote YmallGndydat na Pzewodniczacego RadY

- ,,2a" - 10 gl,os6w

- ,,pzeciw" -4 glosy.

4) oodiecie uchwalv stwiedzaiacei wVb6r

Radny Senior odczytal uchwale Rady Gminy Rybno w sprawie wyboru Pzewodniczqcego Rady Gminy

potwierdzajqc?, 2e w wyniku tajnego glosowania Pzewodniczacym Rady Gminy Rybno zostal wybrany

Piotr Kornatowski.

Po czym poddal uchwalg pod glosowanie.

Rada Gminy w gliosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w ob€cnosci '14

Radnych, gloaami:

- 14 - ,,z'a",

- 0 -,,przociw"

- 0 - ,,wstrzymuiqcych slQ"

podiQ+a uchwalQ Nr l/l/2024 w sprawie wybotu Prrewodniczqcego Rady Gminy'

Uchwala stanowizalqcznik nr I do protokol-.

lmienny lvykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr I do protokolu

Radny Senior zlo2yl gratulacje PrzewodniczAcemu Rady Gminy.

Radny Senior przekazal Panu Piotfowi Kornatowskiemu -Pzewodniczqcemu Rady Gminy dalsze

prowadzenie sesji.

Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Kornatowski podziQkowal catej Radzie za wyb6r, dodal, 2e zrobj

wszystko, by pEewodniczenie Radzie w cal,ej bylo wlasciwe

Ad,9.Wvb6r Wicsorzewodniczaceoo Radv.

1) zolaszanie kandvdat6w na funkcie wiceozewodniczaceqo Radv Gminv.



Pzewodniczqcy Rady Piotr Kornatowski wyjasnil, i2 w tej chwili Rada pzystepuje do realizacji

procedury w sprawie sposobu wyboru wiceprzewodniczqcego Rady Gminy, w zwiqzku z czym zwr6cil

sie o zglaszanie kandydatow na wicepzewodniczqcego Rady Gminy.

Na kandydat6w na Wiceprz ewodniczqcego Rady Gminy zgloszono:

1) Radny Piotr Korantwoski zglosil kandydature radnego Gzegoza Januszewskiego

Po czym zapylal, czy kandydat wyraia zgode na kandydowanie. Kandydat wyrazilizgode.

Wecej kandydatur na funkcje \Mcepzewodniczqcego Rady Gminy radni nie zglosili, w zwiqzku z czym

Peewodniczqcy Rady, poddal pod glosowanie Rady wniosek o zamkniecie listy kandydat6w na

Wceprzewodniczqcego Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady l5 Radnych w obecnoSci 14

Radnych glosami:

-,,2a" - 14

-,,przsciw'- 0

- ,,wstJz ymujlcych si9" -.0

przyiqla wniosek o zamkniQcie lbty kandydat6w na Wiceprzewodniczqcego Rady cminy.
Li8ta zoatala zamknlQta.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu.

PEewodniczecy Rady stwierdzil, 2e na Wiceprz ewodniczqcego Rady zgodnie z liste kandydujq: radny

Gzegoz Januszewski.

2) Dowolanie Komisii Skrutacvinei.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal 2e dla peeprowadzenia wyboru pzewodniczqcego Rady Gminy,

Rada Gminy powoluje Komisje Skrutacyjnq.

Zg+oszono 3 kandydat6w do Komtsli Skrutacylnel

1) Radny Piotr Kornatowski zglosil - radnego Lukasza clowackiego, radnq Beate Bielske i

radnego Daiusza Tare.

\,/viecej kandydatur nie zglicszono.

Po czym zapytal, czy zgloszeni kandydaci wyra2ajq zgode na kandydowanie. Kandydaci na czlionk6w

Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgod9.

Wobec czego Pzewodniczacy Rady poddal pod glosowanie Rady, wniosek o zamkniecie listy

kandydat6w na czlonk6w Komistr Skrutacyjnej.

Rada Gminy w giosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glosami:

-..2a" -14
-,,przeciw'- 0



- ,,wsttz ymujqcych sie" -.1)

przyjeta wniosek o zamkniecie listy kandydat6w do Komisji Skrutacyinoi.

lmienny wykaz glosowania nad przyjecaem porzqdku obrad stanowi zaqcznik nr 11 do protokolu.

Po czym Pzewodniczqcy Rady o godz. 11:25 zatzedzil pfterwQ w obradach do godz.11:35, proszqc

jednoczesnie aby w tym czasie ukonstytuowala siQ Komisja Skrutacyjna. Pzewodniczqcym Komisji

Skrutacyjnej zostal radny Lukasz Glowackl.

Po przeMie o godz. 11:35, Pzewodniczqcy Rady wznowil obrady.

2) ozeorowadzenie qlosowania

Przewodniczacy Rady poprosil Komisje Skrutacyjnq o spozqdzenie kart do glosowania i rozdanie

radnYm.

Po czym poinformowal, i2 zgodnie z przyjetym Regulaminem glosownia, glosowanie odbywa siQ

popeez wywolanie ptzez czlonka Komisji skrutacyjnej wg listy obecnosci, nazwiska radnego, kt6ry

podchodzido urny iw obecnosci Komisji Skrutacyjnej wzuca do niej wypelnionq karte do glosowania.

Wskazal, i2 na Sali znajduje si9 stolik, pr2y kt6rym mo2na usiqsd i wypehiC kartq do glosowania.

Nastepnie zwr6cil sie do Komisji Skrutacyjnej o pzystqpienie do peeprowadzenia glosowania nad

wyborem wicepzewodniczacego Rady Gminy. Komisja rozdala karty do glosowania.

Radny Lukasz Glowacki odczytal nazwiska radnych, ktorzy podchodzili kolejno do Komisji , wtz ucajqc

karte do glosowania, do uany.

Po zakoiczeniu glosowania Komisja Skrutacyjna peystqpila do ustalenia wyniku glosowania i

spozqdzenia protokolu, kt6ry nastepnie odczytal Przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej

- (ptotok6l Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyniku glosowania tainego stanowi zatqcznik 12 clo

n i n i,szego protokolu).

Kandydat na vvicepzewodniczqcego Rady - Gtzegoa Januszewski otzymali

- ,,2a" - 12 glos6w

-,,przeciw"-2glosy.

4) oodiecie uchwalv stwierdzaiacei wvb6r

Pzewodniczqcy Rady odczytal uchwalQ Rady Gminy Rybno w sprawie wyboru Wcepzewodniczqcego

Rady Gminy potwierdzajqcq, 2e w wyniku tajnego glosowania Wicepzewodniczqcym Rady Gminy

Rybno zostal wybrany Gzegoz Januszewski.

Po czym poddal uchwalg pod glosowanie



Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na Gtawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosamii

-14 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrrymuiqcych siq"
podiela uchwale Nr U2l2024 w sprawie wyboru Wicepdewodniczqcogo Rady Gminy.

Uchwala stanowi zalacznik nr'13 do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik nr 14 do protokolu.

Ad.lo,Podiecie uchwal w nastepuiacvch sorawachi

1) powolania skladu osoboweoo Komisii Rewizvinei Radv Gminy Rvbno

Pzewodniczecy Rady poinformowal, i2 zgodnie ze Statutem Gminy Komisja Rewizyjna ticzy 5

czlonk6w.

Pe ewodniczqcy Rady Gminy prosi o zglaszanie kandydat6w do skladu osobowego Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Rybno.

Na kandydat6w na czlonk6w komisji Rewizyjnej zostati zgloszeni:

1) Lukasz Glowacki.

2) Ta€ Dariusz,

3) Mederski Czeslaw,

4) Karbowski Dariusz,

5) Bielska Beata

Wszyscy Kandydaci wyrazili zgode na kandydowanie.

W zwiezk! z brakiem dalszych zglioszei Pzewodniczecy Rady Gminy zglosil wniosek o zamkniecie

listy zgloszef kandydat6w do Komisji Rewizyjnej Rady cminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecno5ci 14

Radnych glosami:

',,a" ' 14

-,,przeciw'- 0

- ,,watrzymuiqcych siq" -0
ptzyj€la wniosek o zamkniecie listy kandydat6w na czlonk6w Komisji Rewizyjnei Rady cminy.
Lista zostala zamknieta.

lmienny wykaz glosowania nad przyjQciem porzqdku obrad stanowi zalqcznik nr 15 do protokolu.

Po odczytaniu projektu uchwaly Pzewodniczecy Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosow.niu iawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-14 -,,2a",

- 0 - ,,przeciw"



-0 - ,,wstrzymuiqcych siQ"

podjefa uchwala Nr l/3t2024 w sprawie powolania skladu osobowego Kombii R€wizyinel

Gminy Rybno

Uchwala stanowizahcznik nr '16 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik nr'17 do protokolu

Rady

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e zgodnie ze Statutem Gminy, radny jest obowiqzany do bycia

czlonkiem co najmniej jednej komisji.

Przypomnial, iz w poptz edniej kadencji liczba czlonk6w komisji pzedstawiala sie nastepujqco

1) Komisja Bud2etu i Finans6w - 5 czlonk6w,

2) Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictlva i Ochrony Srodowiska - 5 czlonk6w'

3) Komisja Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa, Oswiaty i Spraw Socjalnych - 5 czlonk6w

4) Komisja Skarg Wniosk6w i Petycji - 5 czlionk6w

Po czym zwrdcil sie do Rady o zglaszanie propozycjiw zakresie skladu liczbowego poszczeg6lnych

komisji.

Radna nie wniosla prcpozycjizmian w rym zakresie. Wzwiqzku z tym, Peewodniczqcy Rady

zaprcponowal, aby poszczeg6lne komisje liczyly po 5 czlonk6w

Po czym poddal pod glosowanie wniosek w sprawie ptz yjecia liczbowego skladu komisji :

1) Bud2etu i Finans6w-5 czlonk6w,

2) Rozwoju Gospodarczego. Rolnictwa i Ochrony Srodowrska _ 5 czlonk6w

3) Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa, Oswiaty i Spraw Socjalnych - 5 czlonk6w,

4) Skarg, Wnioskdw i Petycji - 5 czlonkow

Rada Gminy w g{osowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 0 -,,prreciw"

- 0 . ,,wstrzymujqcych 9i9"

wniosek przyieh.

lmienny wykaz glosowania nad prcjektem uchwaly stanowizaqcznik nr 18 do protokol-

a) !s94!9ii-Es!!c!cili!3!E!!q

Pzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil do radnych o zglaszanie kandydat6w do skladu Komisji Budzetu i

Finans6w.

zsalizgloszono nastepujqce kandydatury:

1) Bochno Adam,

2) Tara Da usz.

Rvbno:
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3) Lukaszewski Lukasz,

4) W6niewska Anna,

5) Januszewski Gzegoz

Radny Adam Bochno nie wyrazil zgody na kandydowanie, pozostali kandydaci wyrazili zgode

Wzwiqzku z brakiem zgody radnego Adama Bochno, zgloszono kandydature radnej Beaty Bielskiej'

kt6ra wyrazila zgode na kandydowanie.

W zwi+ku z brakiem dalszych zglisszei Przewodniczqcy Rady Gminy zglosil wniosek o zamkniecie

listy zgloszei kandydat6w do Komisji Bud2etu i Finans6w Rady Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady l5 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-'14 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

wniosek przyjela. Lista zost.la zamknieta.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik nr 19 do protokol-.

bl Komisii Rozwoiu Gospodarczeoo. Rolnictwa i Ochronv Srodowiska

Przewodniczecy Rady Gminy zwr6cil siQ do radnych o zglaszanie kandydat6w do skladu Komisji

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Z sali zgloszono nastepujace kandydatury:

'1) Szulc Agnieszka,

2) GeszczyiskaMariola,

3) Lu2yilskiMieczyslaw,

4) Mederski Czestaw,

5) Lukaszewski tukasz,

6) Bochno Adam.

/l GareK Eomund

lGndydaci wyrazili zgode na kandydowanie/

W zwiazk! z brakiem dalszych zgloszei Przewodniczqcy Rady Gminy zglosil wniosek o zamkni€cie

listy zgloszei kandydat6w do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Rady

Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady '15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrrymuiqcych siQ"

wniosek pJzyjQla- Lista zostala zamknieta.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 20 do protokol-.
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Nastepnie Pzewodniczqcy Rady cminy poddal pod glosowanie Rady zgloszone kandydatury do
Komisjj Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Rady Gminy Rybno.

W wyniku pzeprowadzonego

1) Za kandydaturq Pana Adama Bochno glosowalo: ,,za14radnych,,, pzeciw,9, wstzymal sie 1

radny,

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik nr 21 do protokol!.

2) Za kandydaturq Pana Edmunda Gajka glosowalo: ,,2a"- 4 radnych, ,, pzeciw, 9, wsteymal siq

l radny,

lmjenny wykaz glosowania nad projektem uchwav stanowi zahcznik nr 22 do protokolu.

3) Za kandydatura Pani Marioli Geszczyiskiej gtosowato: ,,za'- 12 "adnych, ,, przeciw' O,

wstzymal sie 2 radnych,

lmienny wykaz glosowania nad prcjektem uchwaly stanowi zahcznik nr 23 do protokolu.

4) Za kandydaturq Pana tukasza tukaszewskiego glosowalo: ,,2a1 11 radnych, ,, przeciw" 3,

wstzymalo siQ 0 radnych,

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwalry stanowi zalqcznik nr 24 do protokolu.

5) Za kandydaturq Pana Mieczyslawa Lu2yiskiego glosowalot ,,2a1 14 radnych, ,, plzeciw" 0,

wstrzymal sie 0 radny.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik nr 25 do protokolL.

6) Za kandydaturq Pana Czeslawa lvlederskiego glosowalo: ,,2a"- '10 radnych, ,, przeciw" 4,

wstzymal sie 0 radny.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zahcznik nr 26 do protokolu.

7) Za kandydaturq Pani Agnieszki Szulc gliosowalo: ,,2a"-1l radnych,,, pzeciw'3, wsttzymal sie 0

radny.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 27 do protokolu.

Po czym Pzewodniczqcy Rady, i2 w wynjku przeprcwadzonego glosowania wyloniono nastepujacy

sklad osobowy komisji:

'1) Szulc Agnieszka,

2) Lukaszewski Lukasz.

3) Mederski Czeslaw,

4) Luzynski lvlieczysfaw,

5) Geszczyiska Mariola.

c) KomisiiZdrowia. Kulturv. O6wiatv. Bezpieczeistwa i Spraw Socialnvch

Pzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sie do radnych o zglaszanie kandydat6w do skladu Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjalnych

Z sali zgloszono nastQpujqce kandydatury:

1) Gajek Edmund,

2) Szulc Agnieszka,

3) Karbowski Dariusz.
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4) Wsniewska Anna,

5) Bielska Beata

Wvyscy Kandydaci wyrazili zgode na kandydowanie.

W zwiezku z brakiem dalszych zglicszei P.zewodniczAcy Rady Gminy zgtosil wniosek o zamkniecie

listy zgloszeh kandydat6w do Komisji Zd.owia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjalnych.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-'14 - ,,2a",

-0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

wniosek pJzyjela. Lista zoatala zamknieta.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 28 do protokolu.

NastQpnie po odczytaniu projektu uchwaly.

Przewodniczqcy Rady Gminy poddal pod glosowanie Rady projekt uchwaly w sprawie ustalenia skladu

liczbowego j powolania sklad6w osobowych stalych Komisji Rady Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci'14

Radnych, 9106ami:

-14 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymutqcych 8ie"

podjda uchwale Nr 11412024 w sprawie powolania ustalenia skladu liczbowego i powolania

sktad6w osobowych komisii stalych Rady Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik nf29 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 30 do protokolu.

3)ustalenie skladu osoboweqo Komiaii Skarq. Wnioskr5w i Petvcii

Pzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil siq do €dnych o zglaszanie kandydat6w do skladu Komisji

Skarg, Wniosk6w i Petycji.

Z sali zgloszono nastepujqce kandydatury:

1) Tara Dariusz,

2) l\4ederski Czeslaw.

3) Bielska Beata,

4) Lukaszewski Lukasz,

5) Szulc Agnieszka.

Wszyscy Kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

Wzwiezku z brakiem dalszych zgloszei Pzewodniczqcy Rady Gminy zglosil wniosek o zamkniecae

listy zgloszeh kandydat6w do KomisjiSkarg, Wniosk6w i Petycji.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnogci 14

Radnych, 9106ami:

14 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"
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-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

wniosek prryiefa. Lista zostala zamknigta.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik nr 31 do protokolu.

Nastepnie po odczytaniu projektu uchwaly.

Przewodniczacy Rady Gminy poddal pod glosowanie Rady projekt uchwaly w sprawie ustalenia skladu

liczbowego i powolania sk+ad6w osobowych stalych Komisji Rady cminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sktad Rady t5 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glro8ami:

-13 -,,2a",

- I -,,przeciw"

-0 - ,,wstrrymuiqcych siQ"

podiqh uchwaQ Nr l/5/2024 w sprawie powotania Komisri Ska€, Wni@k6w i Petycli.

lJchwala stanowi zalacznik nr 32 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik nr 33 do protokol-.

4l uatalenia wynaqrodzenia W6ita Gminy Rvbno

Pzewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastepnie otwozyldyskusje nad projektem uchwaly.

Glics zabaali:

Radny - Edmund Gajek: ,, moja propozycja tzn. 2eby nie maksymalnie Panu W6jtowi wynagrodzenie

zwiqkszyc tylko zostad pey obecnym j moze pzedstawid te kryteria. Panie Peewodniczqcy jakie jest

minimalne, maksymalne to wiadomo."

Pzewodniczqcy Rady - Piot Kornatowski w odpowiedzi: ,, proszq pzedstawid panie Radny'

Radny - Edmund Gaiek wskazal ,, No wiec ja tak doktadnie wlasnie te maksymalne to wiem z tego,

co w tej uchwale jest, a minimalne. Tak, wedlug moich obliczei to byloby 13 936 zl. No i plus ten

dodatek stazowy tak 2eby bylo te2 tam okolo 16 tsiecy plus te nagrody. Tak, bo zdajemy sobie

sprawe, 2e to jest stanowisko kierownicze, no i wiadomo, 2e ten zarobek, te pobory muszq byd te2 na

odpowiednim poziomie, ale wnioskuJe o to, teby nie na maksymalnym, gdy2 maksymalne, no to

wiadomo tutaj 2eby sie Pan W6jt musial wykazac w swojej dzialalnosci dotychczasowej maksimum

osiegnaecaami, a tego nie mo2na dostrzec chociazby z takich powod6w w tej kadencji. Zacznijmy od

budowy kurnik6w w Gralewie. Pan W6jt najpieM tlumaczyl, 2e musiwydad tq decyzje czyli zgode na to.

Dopiero gdy mieszkaicy protestowali, to jednak pan w6jt tej decyzji nie wydal. I tutaj byla zasluga nie

Pana W6jta Vlko oczywiscie mieszkaic6w. Wywadi presje na Panu W6jcie, a Pan W6jt powinien, w

moim odczuciu jako mieszkancy tej gminy wszyscy byli6my pzeciwni tym kurnikom.

Dalej obwodnica Zabin. Pan w6jt te2 ttumaczyl 2e nie zglosil jej do sieci obwodnic, bo nie bylo takiej

potrzeby. Gdyby pan na sesji powiedzial, co bylo nieprawdq, bo to nawet grozirb wyburzenie kilku

dom6w Dopiero po protestach mieszkanc6w pan w6jt zaczql dziala6. To te2 taka wymuvona byla

,wywarcie presji po raz kolejny. Dalej m6wie tutaj o moim solectwie. Chocia2by przejscie dla pieszych

na plac zabaw. Pisaliem wiele pism, byla zwolana komisja i ta komisja w skladzie przedstawiciel

starostwa, policji i gminy. Jak policja i starostwo stwierdzilo, 2e jest plac zabaw, a nie ma dojscia, 2e te
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pzejscie jest konieczne, jest tez nie maly ruch samochodowy Niestety pan WOjt odpowiedzi udzielal

wymijajqco.

Tak i niestety wvystko w moim odczuciu robil to aby to nie powstalo Nawet zaproponowalem 2e z

funduszu soleckiego je2eli zostanq zakupimy wlasnie kostke material l 2eby pracownicy

inteMencyjnych to ulo2yli. Pan w6jt te, sie nie zgodzil. Kolejny slynny kort w Zabinach , 5 lat do tei pory

nie powstal. I tutaj potwierdzenie nieprawidlowosci, 2e wykonawca oswiadczyl nieprawde Poslugiwal

sie dokumentem sfalszowanym, bo to nie bylo to co bylic To potwierdzila Pahstwowa InspeKcJa

InsDektora Nadzoru Budowlanego. Geolog te2 potwierdzil 2e nie bylo to, co w tym pismie Takze NlK w

swoim wystqpieniu pokontrolne. Wiele nieprawidlowosci, niegospodarnosc' nierzetelnosc l tutaj pan

w6jt tez nic nie robil 2eby wykonawca to wymienil w €mach gwarancji czy rekojmi. Kort jest budowany

od poczatku po raz drugi z budzetu gminy, nie obciqzajqc pzy tym wykonawcy lllalo tego obecny

wykonawca tez do konca nie jest na pewno lepszy material, ale nie jest taki jak w projekcae, co

potwierdzil sam wykonawca. Na spotkaniu z 6wczesnymi czterema radnymi, 5 listopada powiedzial, 2e

to wiedzial, 2e to nie iest to i 2e deklarowal sig, 2e wymieni.

O tym fakcie te2 informowalem Pana W6jta. Brak jakichkolwiek dzialai w tym sensie brak' 2e n|e

za2qdal, 2eby to bylo tak jak ma by6 zgodnie z projektem. Dalej deptak w Rybnie z tej kostki wiadomo

jak jest wykonany. To te2 potwierdzil sqd w swoim uzasadnieniu w sprawie w+aSnie w trybie

pzedwyborczym. Nie tzeba byc jakims specjalistq, zeby stwierdzid fia podstawie tylko tego filmiku to

nieprawidlowosc. A tam jeszcze jest kupa zdje6. Gdzie pan Rafal Gniazdowski przedstawial na sesji

jako radny to i pan w6jt tutaj tez nie zadzialal. W tej sprawie nic nie za2edal od wykonawcy naprawy

zgodnie z projektem. I dalej. Dzierzawa plazy pod Rumianq Doline. Tak, jest tam pieknie. Popieram, ze

to powstalo. Nikt tego nie mo2e zaptzeczy'. Tylko, 2e dlaczego Pan w6jt te2 oddal lq dziedawQ za

darmo skoro byl inny chetnych dzier2awc.6v!? Przecie2 mo2na bylo ogl,osiC przetarg, skoro bylo sie

okazalo potem ju2 dw6ch. Tak, bytyby jakies dochody na utzymanie tych pomostow.

Jest to dla mnie zecz niezrozumiala. Dalej. Deptak drewnjany, kt6ry zapada sie w poskladane klocki.

Inwestycja pigkna, droga, ale niestety wykonanie. Nie wiem co bylo, prolektu nie widzialem. l\4o2e byl

taki projekt ale ktos tam zawinil- Skoro to sie zapada, to jest te2 niezbyt bezpieczne. No i dalej pan w6jt

te2 pisal na swoim portalu stronie, 2e jakis ekonomista o zadlu2eniu, o deficycie. Byd moze to o mnie

bylo, bo ja na zebraniu pE edwyborczym pana w6jta o 9m m6wiliem. No to mamy p€wo wyrazac swole

opanie. Tak to nawet mo2emy protestowad pzecie2 i dla potwierdzenia tego. Ranking gmin wieiskich za

2023 tok ptzez niezale2nq Rzeczpospolitq. I teraz w obszaze zazqdzania finansami oraz w obszaze

dbalosci o jakosd 2ycia mieszkaic6w. Gdzie nasza gmina na 1513 miejsc zajmuje 923 miejsce. Czy to

niejest tak wesolo jak Pan W6jt m6wi, 2e ten dlug tojest taki.

Ja rozumiem, niejestem pzeciwny dlugom, bo je2elijestjakas konkretna inwestycja, tzeba dolo2y6, to

jak najbardziej. Ale ten dlug od wielu lat rosnie i teraz jeszcze ten deficyt ponad 4 miliony tzeba pokryC

z kolejnego dlugu, czyliju2 nie bedzie 10, tylko okolo 13. ltak samo rata tego, splata tego kredytu siQ

wydtu2y o kolejnych kilka ladnych latach. Z pewnosciq tego rankingu to nie robilijacy6 frustraci, jak pan

nazywa ludzi, kt6tzy cos swoje opinie wyra2q publicznie czy pseudo ekonomisci, tyll(o na pewno

fachowcy i na podstawie tego co pzedstawilem. Uwa2am, 2e maksymalne wynagrodzenie tutaj Panu

w6jtowi sie nie nale2y. I tak jak powiedzialem, za du2o iest tych wlasnie celowych. To nie sq takie

bledy, tylko to sa celowe dzialania ze strony pana w6jta odnosnie tego kortu, tego deptaka. Konieczna



byla reakcja, potzebna jeszcze, tym bardziej, 2e ten sam wykonawca jest obydw6ch tych inwestycji

Jeszcze dochodzi te2 inwestycja Swietlicy w Tuczkach, gdzie te2 NIK zaEucila, te ten wykonawca ten

sam nie powinien byC dopuszczony do pzetargu.'

Radny - Pan Dadusz Tara zwr6cil siq do radnego Edmunda Gajka: panie Radny, ja aozumiem, 2e pan

sklada wniosek, czyli zmiane do tej uchwaly. Chciahym, 2eby pan te zmianQ w jakis spos6b konkretny,

taki mo2liwy do zrozumienia przez nas wszystkich okreslil, bo uzasadnienie bylo bardzo obszeme i

wyczerpujqce. Natomiastje2eli chodzi o propozycje zmiany tej uchwaly, to wspomnial pan co6 o kwocie

13 tys. zl, tylko ja nie wiem, czego ta kwota ma dotyczyc, czy ona ma dotyczyC wynagrodzenia

zasadn,czego, czy dodatku tunkcyjnego, czy dodatku za wieloletniq pracQ. Tak2e gdyby pan zechcial

sprecyzowac w spos6b konkretny, 2ebysmy mogli glosowad, bo ka2dy z radnych ma prawo zglaszaC

zmiany do uchwaly. Ale 2ebysmy mogli ten wniosek zrozumied, bo ja np. paiskiego wniosku nie

rozumiem. 13 tysiecy, Nie wiem, o co tu chodzi, gdyby pan raczyl to wyja6ni6".

Radny - Pan Edmund Gajek w odpowiedzi przedstawil koncepcjQ wyliczenia kwoty wynagrodzenia .

Radny - Pan Dadusz Tara: kontestujqc wskazal, 2e wyliczenia pzestawione pzez radnego Edmunda

Gajka sa zbyt og6lnikowe. Wzwiezku z tym zwr6cil siQ do radnego Edmunda Gajka skonkretyzowanie

poszczeg6lnych skladnik6w wynagrcdzenia.

Radny - Pan Grzegoe Januszewski stwierdzil: ,, mo2e bardziej sig skupie na wynagrodzeniu naszego

W6jla jako na calosci. ChcQ Padstwu ptzypomniec, 2e ka2dy dobry menadzer, kazdy dobry pracownik

czy to na stanowisku kierowniczym, dyrektorskim, czy po prostu p€cownik fizyczny, je2eli on zdobywa

sukcesy, jezeli on jest dobry. Jezeli on jest wybierany pEez nasze spoleczeistwo, a takie miejsce

mialic, nale2y uczciwie to wynagrodzic. W popzedniej kadencji bylo to 90%o i uwa2am, 2e w 100% Panu

w6jtowi sie nale2y. VWnagrodzenie stuprocentowe, bo poniewaz nasza gmina odniosla du2o sukces6w,

du2o zadah zostalic zrealizowanych i tak jak wszyscy tutaj glosno m6wimy, sq to czasami decyzje

bardzo trudne, ale bardzo wa2ne. I ten czlowiek te decyzje umie podjq6. Chocia2 tak jak tutaj pan

Edmund Grajek wymienil szereg inwestycji, z kt6rymi wedlug pana cajka sq problemy, sq 2le zrobione,

niedoskonale itd. To wyobra2my sobie,2e pey tych trudniejszych inwestycjach, przy tych sporach, tej

pracy jest jeszcze wiQcej. Uwa2am, 2e w6jt gminy Rybno poswiecil sw6j caly czas prywatny. Prosze

paistwa, on jest na zawolanie ka2dego radnego, kazdego soltysa, jak r6wnie, kazdego mieszkafca.

Na pewno ten czlowiek nie odmawia. Je2elijest na terenie naszei gminy, dostaje taki telefon, realizuje i

mysle, 2e robi to bardzo dobze. Pokazal to wynik wybor6w, 2e mieszkarlcy widzicie oddali glosy, 2e

moglismy dzisiaj zaprzysiqzenie znowu na stanowisko w6jta pana Tomasza WQgzynowsklego. Takze

jeszcze €z chcialbym do Paistwa zaapelowad, 2e te wynagrodzenie naprawde nie jest wcale du2e i

naszemu w6jtowi sie ono nalezy."

Radny - Pan Adam Bochno stwierdzil, to jest poczqtek Kadencji. W obecnej kadencji i Pan W6jt

jeszcze nic nie zrobil. Dzisiaj dopiero odeb€l nominacje. Dlaczego dajemy mu maksymalne

wynagrodzenie? Nie wiem. Do dnia dzisiejszego nie ma np. boiska do pjlki no2nej dla dzieci ze szk6f.
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Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil,, nic innego nie znalazlem w internecie Skoro nie mo2emy €9o

dojs6 do ladu, nie iestem ju2 fachowcem, 2adnym ekonomistq To moze panie pi-2ewodniczecy, 5 minut

ptzery? Mo2e pana skarbnik, czy ktos to obliczyl na minimalne wynagrodzenie, Zeby6my mieli obraz

jakajest r6tnica miedzy minimalnym a maksymalnym

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Korantowski zwr6cil uwagq: ,, je2eli pan wystepuje z wnioskiem, to

powinien pan ptzyjSd ptzygotowany i pzedstawid nam tQ wersje, kt6rq pan proponuje, bo ja nie wiem'

czy pani skarbnik w stanie w ciqgu 5 minut nam stwozyd nowe wersje uchwaly. Niekt6re te kwoty

wynikajq z ustawy, kt6ra po prostu zobligowani, zobligowani jestesmy, zeby po ptostu np za wystugQ

lat pracy w6jt ot.zymal.'

Radca prawny - Pan Zbigniew Dtzystek om6wil kwestie formalne dotyczqce zasad ustalania

wynagrodzenia w6jta, jak rdwnie2 zak.es kompetencjt i zadan ustroJowych organu wykonawczego

Radny - Pan Edmund Gajek - shvierdzil, 2e wedlug niego wynagrcdzenie w6jta nie powinno

ksztaftowa6 siQ na poziomie maksymalnym.

Radny - Dariusz Tara wystqpil z wnioskiem formalnym o zamkniecie dyskusji nad projektem uchwaly

Pzewodniczqcy rady poddal pod gtosowanie wniosek formalny radnego.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obocnosci 14

Radnych, gloaami:

-14 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,watrzymuiacych sie"

wniosek przyiela

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 33 do protokolu.

Nastepnie po odczytaniu projektu uchwaly, Przewodniczqcy Rady Gminy poddal pod glosowanie Rady

projekt uchwaly w sprawie ustalenia skladu liczbowego i powolania sklad6w osobowych sialych

Komisji Rady Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, gfosami:

-10 -,,2a",

" 4-,,przeciw"

- 0 - ,,watrzymujqcych siQ"

podieh uchwalQ Nr l/6/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla W6lta Gminy Rybno

Uchwala stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

lmienny vlykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nf 36 do protokolu.
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Ad.tl.Zamkniecie obrad.

O 9od2.13.05 Peewodniczecy Rady cminy Pan piok Kornatowski - wobec wyczenania dziennego

porzedku obrad - zamknql obrady I sesjizwyczajnej Rady cminy Rybno.

Na tym protok6.l zakoiczono.

Protokofowala:
Zasttpca klerownika

Rereratu qliTFacyjneso
ny Eua"Ra'zkowsko

Prowadzqcy)t adyi
aRRZEWOgtJlCZACY
I qr6MtNy
'.-Fnn roln"r. 

"i
Do ninieiszego protokolu zahcznik slanowi nagranie zawieraiqce obraz i dtwtek.
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